
Styrets gjennomgang av Årstad Arbeidersamfunns gjennomslag til programkomiteen til 

Arbeiderpartiet i Bergen for 2023-2027 

Styret tok utgangspunkt i programmet vi vedtok og spilte inn til Arbeiderpartiet i Bergens 

programkomite i juni for å se hva vi har fått gjennomslag for og hva vi ikke har fått 

gjennomslag for. Vi fikk ikke gjennomslag for disse sakene og skal spille dem inn på nytt til 

programkomiteen: 

- At det bygges ny Slettebakken skole 

- Innføre gratis skolefrokost på barne- og ungdomsskolen. Det blir opp til den enkelte skole å 

bestemme hva de skal servere elevene (programkomiteen har gått inn for å et gratis 

skolemåltid i løpet av skoledagen på ungdomsskolen, men vi ønsker det samme også på 

barneskolen). 

- At Bergenshallen, Turnkassen og Gimlehallen skal erstattes med nye haller, nye ishall, ny 

flerbrukshall og to nye kunstgressbaner (endringsforslag til linje 955, bidra til å realisere ny 

ishall på Slettebakken, og deretter på Slåtthaug). 

- At den fremtidige Mindebyen skal få eget kulturhus og idrettshall. 

- At Krohnsminde idrettsplass skal få egen idrettshall med tilstrekkelige garderober og 

tribune. 

- Opprette kommunale frivillighetssentraler i alle Bergens bydeler. 

- At det skal gjennomføres pilotprosjekt i bydeler med levekårsutfordringer om reell gratis 

deltagelse i fritidsaktiviteter som idrett, musikk, teater og annen kultur. Medlemskontingent, 

fotballcuper og utstyr skal dekkes av kommunen eller ideelle private organisasjoner. 

- At man skal etablere en transporttjeneste for idretten. 

- Legge til rette for utvikling av ny og eksisterende grønn, fremtidsrettet og bærekraftig 

næring med fokus på flere arbeidsplasser der folk bor uavhengig av yrkesvalg. Bergen skal 

være europeisk sentrum for energi og havindustri. 

- Utvide åpningstider for helsestasjon og helsestasjon for ungdom, med åpningstider frem til 

klokken 16:00 alle hverdager. 

- Øke tilgjengelighet av kommunale helsetjenester gjennom å etablere en digital portal for 

helsetjenester som tilbys av kommunen. Dette vil omfatte deler av helsetjeneste som tilbys 

hos hjemmesykepleien, fastlege og helsesykepleier og kan fungere blant annet som en digital 

legevakt. 

- Utrede tunnel under Danmarksplass og muligheten for å inkludere denne i miljøløftet. 

Arbeidet må ses i sammenheng med Ringvei Øst. 

- Utvide mat- og plastsortering i Bergen. 

- At lovpålagte friareal skal fortrinnsvis bygget på bakkeplan og ikke erstattes av grønne tak. 

- At det skal gjøres enklere å fornye eksisterende bebyggelse fremfor å bygge nytt. 

- At det skal etableres flere sikre og overbygde sykkelparkeringer i Bergen. 



- At Årstad skal ha et pilotprosjekt med tilbud om etablering av solpaneler i borettslag (eller et 

eller annet sted i Bergen). 

- At det skal utvikles en egen treplan for Årstad bydel. 

- At Bergen skal redusere lysforurensning og redusere nåværende skadevirkning på bynært 

økosystem. 

- At Levekårsperspektivet skal inn i avdeling for miljø- og byutvikling. 

Videre mener styret at det er nødvendig at programkomiteen lager særegne program for 

bydelene. Det trenger ikke å være omfattende, men man kan inkludere eksempelvis topp fem 

saker man ønsker å få gjort eller påbegynt i løpet av 2023-2027. Samtidig mener styret at det 

er nødvendig å forenkle språket i utkastet.  

 


